



Please scroll down for the French version

Dear Rectors, dear Delegates, dear Friends,

Taking stock of the current regional context and with the objective of promoting innovative thinking on the ways to promote and measure the impact of intercultural dialogue in the EuroMed region drawing on the Intercultural Trends Survey results, the Anna Lindh Foundation (ALF) launched a [Call for research project proposals](#) to support EuroMed collaborations.

This Call for Proposals aims to fund research project proposals in the area of Intercultural Dialogue according to the following:

- **Partnership formula:** The ALF supports multilateral projects built upon a 1+1 partnership formula with at least one partner from a Southern Mediterranean country and at least one partner from a European country (please check the Guidelines below for the list of the 42 countries).
- **Eligibility of applicants** (project leaders): applicants to this Call for Proposals must be Research Institutions and Universities member of one of the 42 ALF National Networks or authorised Heads of Network of the 42 ALF National Networks prior to June 1st 2020.
- **Eligibility of partners:** project partners can be members or non-members of ALF networks.
- **Financial envelop:** the overall indicative amount allocated for funding projects in the framework of this call is EUR 90,000 and each grant will be between EUR 20.000 and EUR 30.000
- **ALF funding:** The ALF financial support will not exceed 90% of the total eligible costs of the project and will not be less than 25% of the total eligible cost.
- **Duration:** The duration of implementation must be a minimum of 5 consecutive months and a maximum of 7 consecutive months.

Please refer to the [Research Grants Guidelines](#) for the complete information on the procedures and specifications of the Call.

Applications should be submitted with the annexes by email to ALF.ApplicationsRG@bibalex.org no later than **29 August 2020, by 17.00 hrs. Egypt time (GMT +2)**.

Should you have any questions related to the submission process please send your request by email to the following address ALF.QuestionsRG@bibalex.org

All the information are available on [Anna Lindh Foundation website](#)

Hoping this call could be of interest to you, UNIMED is at your disposal for further

information and to support you for researching partners.

Best regards,

Marcello Scalisi

UNIMED Director

Chers Recteurs, Chers Delegates, Chers Amis,

Compte tenu du contexte régional actuel et dans le but de promouvoir une réflexion novatrice sur les moyens de promouvoir et de mesurer l'impact du dialogue interculturel dans la région EuroMed tout en s'appuyant sur les résultats de l'enquête d'opinion sur les tendances interculturelles, la Fondation Anna Lindh (FAL) a lancé un [appel à propositions de projets de recherche](#) destiné à soutenir les collaborations EuroMed.

Le présent appel à propositions vise à financer des projets de de recherche dans le domaine du dialogue interculturel comme suit :

- **Formule de partenariat** : la FAL soutient des projets multilatéraux bâtis sur une formule 1+1 de partenariat avec au moins un partenaire du sud de la Méditerranée et au moins un partenaire des pays européens (veuillez consulter les lignes directrices ci-dessous pour la liste des 42 pays).
- **Éligibilité des candidats** (porteurs de projet) : pour cet appel à propositions les candidats doivent être des établissements de recherche ou des universités membres de l'un des 42 Réseaux Nationaux de la FAL ou Chefs de File autorisés de l'un des 42 Réseaux Nationaux de la FAL au 1er juin 2020.
- **Éligibilité des partenaires** : les partenaires du projet peuvent être membres ou non-membres des Réseaux Nationaux de la FAL.
- **Enveloppe financière** : Le montant indicatif global alloué pour le financement de projets dans le cadre de cet appel est de 90,000 Euros, le montant de chaque subvention se situera entre 20,000 et 30,000 Euros.
- **Financement de la FAL** : Le soutien financier de la FAL ne dépassera pas 90% du coût total éligible du projet et ne sera pas inférieur à 25% du coût total éligible du projet.
- **Durée** : la mise en œuvre du projet doit être comprise entre une durée minimum de 5 mois consécutifs et une durée maximale de 7 mois consécutifs.

Pour obtenir des informations complètes sur la procédure et les spécifications de l'appel à propositions, veuillez-vous référer aux [lignes directrices de la subvention de recherche](#).

Les candidatures accompagnées des annexes doivent être soumises par courriel à l'adresse suivante ALF.ApplicationsRG@bibalex.org au plus tard le **29 août 2020 à 17 heures, heure égyptienne (GMT + 2)**.

Pour toute question relative au processus de dépôt de candidature, veuillez envoyer vos demandes à l'adresse suivante : ALF.QuestionsRG@bibalex.org

Plus d'informations sont disponibles sur le site web de la [Fondation Anna Lindh](#).

En espérant que cet appel puisse vous intéresser, UNIMED est à votre disposition pour de plus amples informations et pour vous soutenir dans la recherche de partenaires.

Bien cordialement,

Marcello Scalisi

Directeur de l'UNIMED

[UNIMED - Mediterranean Universities Union](#)

You are receiving this message because you are a member of UNIMED, or you are involved in one of our projects, or you signed up for the UNIMED newsletter.

[Unsubscribe](#)

Read our [Privacy Policy](#)

Follow us on [Twitter](#) - [Facebook](#) - [LinkedIn](#) - [YouTube](#)